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Den Haag, 22-02-2023 
Geachte Heer Adema, 

Met deze brief wil ik uw aandacht vragen voor een belangrijk onderwerp dat leeft onder de Nederlandse 
bevolking. Onlangs hebben meer dan 20.000 mensen onze petitie ondertekend waarin zij pleiten voor meer 
budget voor proefdiervrije innovatie. Als directeur van Stichting Proefdiervrij steun ik deze petitie van harte en 
wil ik u vragen hier serieus naar te kijken. 

Dierproeven blijven toenemen 
De ontwikkeling van proefdiervrije onderzoeksmethoden en modellen is van groot belang voor de gezondheid 
van mens en dier. Het gebruik van proefdieren in onderzoek is niet alleen zeer belastend voor de dieren zelf, 
maar leidt ook niet altijd tot betrouwbare resultaten. In de afgelopen jaren zijn er gelukkig grote stappen gezet 
op het gebied van proefdiervrij onderzoek, maar er is nog veel werk te doen. Recente cijfers laten zien dat de 
aantallen dierproeven de laatste jaren toch elke keer weer stijgen. Het is duidelijk dat er nog geen direct gevolg 
is van het infaseren van proefdiervrije innovatie op het aantal dierproeven. Investeren in de ontwikkeling en 
implementatie van proefdiervrije innovatie blijft daarom van groot belang.  

Door te investeren in proefdiervrije innovatie beschermen we niet alleen het welzijn van dieren, maar maken we 
onderzoek humaner en relevanter. Dit is de weg naar sneller, betere medicijnen en veilige stoffen. Proefdiervrije 
innovatie draagt bij aan een gezondere wereld. 

20 duizend mensen eisen aandacht voor proefdieren 
Helaas bewees het regeerakkoord ook dat er helemaal geen aandacht voor proefdieren of proefdiervrije 
innovatie. Daarom vroegen wij mensen om een petitie te tekenen en hun naam te zetten op het juiste koffertje, 
een koffertje met een realistische begroting waarin wél aandacht is voor proefdiervrije innovatie en het 
voorkomen van dierproeven. Wij pleiten, samen met 20.000 anderen, voor een budget van niet 1 miljoen, maar 
5 miljoen waarmee we de weg toegankelijker maken voor de proefdiervrije wetenschap.  

Aan onze oproep werd massaal gehoor gegeven, zo ziet u ook op de achterkant van deze brief. Een duidelijk 
signaal dat proefdieren meer aandacht horen te krijgen en dat we de wetenschap de middelen moeten geven 
om proefdiervrij te kunnen innoveren.  

Wij hopen dan ook dat u de petitie en ons pleidooi serieus wilt nemen en bereid bent om te investeren in 
proefdiervrije innovatie. Stichting Proefdiervrij is altijd bereid om hierover met u in gesprek te gaan en mee te 
denken over mogelijke oplossingen. 

Met vriendelijke groeten, 

Debby Weijers, MSc. 
Directeur Stichting Proefdiervrij 
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